
Protokół z XLVII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 21 listopada 2022 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 15:00 do 17:20. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, 

zastępcę burmistrza Małgorzatę Przeździk, skarbnika gminy Chmielnik Annę Pleban, 

sekretarza gminy Andrzeja Łopacińskiego, członka zarządu powiatu kieleckiego Mariusza 

Ścianę, radnych, kierowników i dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, sołtysów 

oraz pracowników urzędu.  

Przewodnicząca przywitała również przedstawicieli firmy NEXERA Pawła Mościckiego i 

Jacka Cybuskiego, którym w pierwszej kolejności oddała głos. Podczas omawiania prac 

polegających na rozbudowie sieci światłowodowej w gminie uczestnicy sesji mieli możliwość 

zadawania pytań. Burmistrz zaprosił wszystkich na 18 grudnia 2022 r. do Chmielnickiego 

Centrum Kultury aby zapoznać się z ofertą sieci światłowodowej. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XLVII sesji dnia 21 listopada 2022 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodnicząca odczytała porządek obrad i zaproponowała wycofanie z niego punktu 6, 

czyli podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/4/2018 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 19 listopada 2018 w sprawie powołania składu osobowego i zatwierdzenia 

przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej w Chmielniku.  

 

2. Głosowanie w sprawie wycofania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

I/4/2018 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 19 listopada 2018 w sprawie powołania 

składu osobowego i zatwierdzenia przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej 

w Chmielniku. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wycofanie punktu 6. z porządku obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za wycofaniem projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr I/4/2018 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 19 listopada 2018 w sprawie 

powołania składu osobowego i zatwierdzenia przewodniczących stałych komisji Rady 



Miejskiej w Chmielniku głosowało 13 radnych. Porządek został zmieniony większością 

głosów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Monika Nowak, Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Danuta Orkisz, Piotr Mołas 

 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 15  radnych. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu z XLVI sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (26.10.2022 r.) głosowało 15 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 



5. Prezentacja przedstawiciela firmy NEXERA – punkt został zrealizowany na samym 

początku sesji.  

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił jak wygląda sytuacja z dystrybucją węgla na terenie gminy. Na dzień 

21 listopada gmina ma 499 zamówień. Cena ustalona za tonę to 2 tys. zł. a dzięki dobrej 

współpracy ze składami węglowymi, udało się wynegocjować w tej cenie też transport. 

Radny Jarosław Lotko zapytał gdzie będzie trzeba wpłacić pieniądze za zamówiony 

węgiel.   

Burmistrz wyjaśnił, że wpłaty będzie można dokonywać w kasie urzędu, każdy otrzyma 

fakturę a następnie będzie mógł się skontaktować ze składem aby ustalić indywidualnie 

szczegóły dostawy.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu będącej 

podstawą do ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci i uczniów 

niepełnosprawnych do placówek oświatowych. 

 

Projekt omówił Andrzej Łopaciński – Sekretarz Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/468/2022  w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu będącej podstawą do 

ustalenia zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci i uczniów niepełnosprawnych do placówek 

oświatowych głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Chmielnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 

rok. 

Projekt omówił Tomasz Biernacki – Naczelnik Wydziału Administracji. 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/469/2022  w sprawie w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Chmielnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok głosowało 

15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. 

Projekt omówił Andrzej Piwowarski  – Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/470/2022  w sprawie w sprawie wskazania miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/268/2020 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad 

korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Chmielnik. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/471/2022  w sprawie zmiany uchwały nr XXV/268/2020 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez 



przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady 

Miejskiej  w Chmielnisprawieku z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2022 

roku. 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/472/2022  w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2022 roku głosowało 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony, dłuższy niż 3 lata. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, ze wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane 

pozytywnie przez poszczególne komisje. 17 listopada 2022r.  Komisja Statutowo-

Regulaminowa odbyła wyjazdowe spotkanie z przedstawicielem  „Złote Ziarno” Sp. z oo. z 

siedzibą w Warszawie. Spotkanie odbyło się na działce nr 202/1 i 266/1, których dzierżawa jest 

przedmiotem podejmowanej uchwały.  



Projekt omówił Zbigniew Zarzycki - Naczelnik Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/473/2022 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony, dłuższy niż 3 lata 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu obejmującego swym 

zasięgiem część obszaru miasta Chmielnik i części obszaru sołectw: Celiny, 

Przededworze, Jasień, Suchowola, gm. Chmielnik. 

 

Projekt omówiła Małgorzata Musiał - Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/474/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu obejmującego swym 

zasięgiem część obszaru miasta Chmielnik i części obszaru sołectw: Celiny, Przededworze, 

Jasień, Suchowola, gm. Chmielnik głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta większością 

głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Danuta Orkisz, Piotr Mołas 



 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Przewodnicząca zapytała o opinię Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka 

Lenartowicz odpowiedziała, że komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/475/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości głosowało 

13 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Danuta Orkisz, Piotr Mołas 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów. 

Projekt omówił Tomasz Biernacki – Naczelnik Wydziału Administracji. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/476/2022 w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów głosowało 12 

radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

(Zgodnie z treścią art. 25a ustawy o samorządzie gminnym radni Edyta Ciopińska, Jarosław 

Lotko oraz Aneta Wojtas nie wzięli udziału w głosowaniu, gdyż podejmowana uchwała 

dotyczyła ich interesu prawnego) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 



Lenartowicz, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Iwona Zwolska-Styrcz 

BRAK GŁOSU (3) 

Edyta Ciopińska, Jarosław Lotko, Aneta Wojtas 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Projekt omówił Tomasz Biernacki – Naczelnik Wydziału Administracji. 

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/477/2022 w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku 

leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. (Zgodnie z treścią art. 25a ustawy o samorządzie gminnym radni Edyta 

Ciopińska, Jarosław Lotko oraz Aneta Wojtas nie wzięli udziału w głosowaniu, gdyż 

podejmowana uchwała dotyczyła ich interesu prawnego) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta Orkisz, Łukasz 

Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Iwona Zwolska-Styrcz 

BRAK GŁOSU (3) 

Edyta Ciopińska, Jarosław Lotko, Aneta Wojtas 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2022-2040. 

 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/478/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2022-2040 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok. 

 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/479/2022 w sprawie zmian budżetu na 2022 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

 

Projekt omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/480/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 

15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla miasta Tulczyn na Ukrainie 

związku z konfliktem zbrojnym toczącym się na terytorium tego kraju. 

 



Projekt omówił Paweł Wójcik – Burmistrz Miasta i Gminy w Chmielniku.  

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVII/481/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla miasta Tulczyn na Ukrainie 

związku z konfliktem zbrojnym toczącym się na terytorium tego kraju głosowało 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Anita Jabłońska, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

 

 

20. Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych głos zabrała radna Danuta Orkisz. Zwróciła się z prośbą o pomoc w 

wyjaśnieniu rozbieżności w przekazanych jej informacjach w sprawie drogi na Zreczu. Mariusz 

Ściana powiedział, że wniosek o dofinansowanie został złożony, o czym mówił już na 

poprzedniej sesji, ma też dokumenty, które zostały złożone i będzie można je po sesji zobaczyć.  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że zostanie wysłane zaproszenie na następną sesję do 

Członka Zarządu Powiatu Kieleckiego Cezarego Majchra odpowiedzialnego za drogi oraz 

dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniewa Wróbla.  

Radna Edyta Ciopińska zapytała o wykonanie dokumentacji projektowej chodnika na 

drodze powiatowej Piotrkowice - Grabowiec – Włoszczowice oraz o termin realizacji 

oświetlenia przy ul. Ogrodowej i Wolności, ponieważ wiąże się to także z brakiem możliwości 

poprowadzenia w tych miejscach do mieszkańców światłowodu.  

Burmistrz powiedział, że wykonanie dokumentacji projektowej znalazło się w projekcie 

budżetu na rok 2023. Jak tylko zostanie wykonana, zostanie przekazana do Starostwa 

Powiatowego w Kielcach w celu realizacji. 

Na pytanie w sprawie oświetlenia odpowiedziała Małgorzata Przeździk, która powiedziała, 

że inwestycje oświetleniowe realizowane na terenie gminy zostały objęte pozyskanymi 

środkami w ramach promesy Banku Gospodarstwa Krajowego. Inwestycje na kwotę ponad 700 

tys. zł zostaną dofinansowane na poziomie 95% ich wartości i będą zrealizowane w latach 

2023-2024. Warunkiem wykonania inwestycji jest wyłonienie jednego wykonawcy dla 

wszystkich zaplanowanych w tym dofinansowaniu zadań. 

Mariusz Ściana zwrócił uwagę na problemy, jakie starostwo powiatowe napotyka na swej 

drodze podczas realizacji inwestycji. Projekt, jest potrzebny, ale nie gwarantuje on wykonania 

inwestycji, gdyż na ten cel potrzeba jeszcze pozyskać środki finansowe. Wspomniał, że w 

ramach pozwolenia na budowę niezbędne jest rozpoczęcie prac przed upływem 3 lat, więc 

trzeba w odpowiedni sposób te inwestycje rozplanować.  

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz zaproponowała aby powiat korzystał 

również z formuły zaprojektuj-wybuduj. Wspomniała o oczekujących na realizację 

inwestycjach w sołectwach które reprezentuje.  



Mariusz Ściana powiedział, że prościej robi się remonty niż inwestycje, dla których 

potrzebne są dokumentacje projektowe, ale wiąże się to z innymi zasadami finansowania. 

Powiat obecnie ma trzy wykonane projekty na inwestycje na terenie gminy Chmielnik i uważa, 

że trzeba do nich podejść priorytetowo. Powiedział, że do dofinansowania ze środków 

rządowych została zgłoszona także przebudowa ulicy Szkolnej. Zwrócił uwagę, że kolejne 

środki rządowe będą przekazane na remonty i ma nadzieję, że uda się w ten sposób poprawić 

stan drogi w Zreczu.  

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał na jakim etapie jest budowa chodnika przy ulicy 

Leśnej.  

Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że ma zapewnienie projektanta, że w pierwszym 

kwartale 2023 roku gmina uzyska stosowne pozwolenia i zgłoszenia.  

Radny dopytał jaki odcinek obejmuje inwestycja. Zastępca burmistrza odpowiedziała, że 

szczegółowo poinformuje o tym radnego na następnej sesji.   

Radny Hieronim Górski zapytał czy za zimowe utrzymanie dróg na terenie miasta będzie 

odpowiedzialny Zakład Usług Komunalnych (ZUK).   

Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że tak jak co roku, zarówno drogi gminne jak i 

powiatowe na terenie miasta są obsługiwane przez ZUK.  

Następnie głos zabrał Włodzimierz Wrzesień, który zapytał przewodniczą jak powinien 

wyglądać punkt sprawy różne.  

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że jest to czas kiedy można zadawać pytania oraz 

poruszać inne ważne dla gminy kwestie.  

Włodzimierz Wrzesień mówił na temat kultury i wychowania oraz o tym, że nie dostał 

odpowiedzi na pytania zadane na jednej z sesji. Następnie poruszył temat sprzedaży działki w 

Przededworzu.  

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że nie rozumie po co po raz kolejny odpowiadać na 

te same pytania i omawiać ten sam temat. 

Dalej Włodzimierz Wrzesień mówił na temat informacji, które zamieszcza w intrenecie, 

powiedział, że pisać mu wszystko można.  

Radna Danuta Orkisz zapytała, czy mieszkańcy mogą podjechać na skład i zobaczyć 

węgiel przed zakupem.  

Burmistrz zaproponował, aby śledzić informacje dotyczące dystrybucji węgla przez gminę 

na stronie internetowej, ponieważ procedura zamawiania jeszcze trwa.  

Pytanie do sprawozdania z prac pomiędzy sesjami zadał mieszkaniec Andrzej Nowak. 

Dotyczyło ono spotkania w ZUK w sprawie postępowania in house na odbiór odpadów. 

Zasugerował też, że ryczałtowa forma rozliczenia nie jest korzystna dla gminy. Wspomniał o 

usunięciu dzikiego wysypiska za pozyskane środki w wysokości 4 800,00 zł. 

Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że in house to standardowa procedura, która jest 

przeprowadzana każdego roku przed zawarciem umowy z ZUK na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych od mieszkańców. Polega ona na negocjacji, udzieleniu informacji 

publiczne że gmina zamierza zawrzeć taką umowę oraz na zawarciu umowy. Powiedziała, że 

forma rozliczenia ryczałtowego jest dla gminy korzystniejszą formą, ponieważ przed zleceniem 

każdego zamówienia gmina zna jego wartość. Tak też było w przypadku usunięcia dzikiego 

wysypiska w Suchowoli. Dotacja ta (4 800,00 zł) została rozliczona na podstawie posiadanych 

dokumentów (kserokopie tych dokumentów posiada również pan Andrzej Nowak) i instytucja 

dotująca nie miała zastrzeżeń. 

Andrzej Nowak powiedział, że nadal nie udało mu się znaleźć protokołu dotyczącego 

awarii butli gazowej w ZPO w Piotrkowicach. Dalej mówił o pożarze szkoły w Piotrkowicach, 

o podłączeniu tam bieżącej wody oraz o innych inwestycjach. Wspomniał o tym jak wyglądają 

szkoły w Niemczech a także o usterkach w nowym budynku szkoły w Piotrkowicach. Zapytał, 

czy gmina zamierza podjąć konkretne działania aby uniknąć pożaru w przyszłości.  



Burmistrz odpowiedział, że gmina ma taki zamiar. Odniósł się też do wypowiedzi Andrzeja 

Nowaka, powiedział, że wszystko to o czym mówił, o nieprzewidzianych zdarzeniach, które 

miały miejsce w ZPO w Piotrkowicach, nie miały na celu nikogo urazić czy obarczyć, ale 

pokazać, że nie da się przewidzieć i zapobiec wszystkiemu. Cieszy się, że udało się zrealizować 

taką inwestycję jaką była budowa szkoły w Piotrkowicach. Wspomniał, że była to szczególnie 

trudna inwestycja, polegała na skomplikowanym montażu finansowym, ale też podkreślił, że 

nie spowodowała zaniechania inwestycji w innych miejscowościach. 

Andrzej Nowak zapytał czy zamierzają poprawić usterki w budynku szkoły.  

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XLVII sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad  sesji z dnia 21 listopada 2022 roku. 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 


